
Protokół nr XVI.2019 

 

Obrady rozpoczęto 24 października 2019 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:29 tego 

samego dnia. 

Przewodniczył Piotr Jakubczyk Przewodniczący Rady Gminy Błędów. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Leszek Bobrowski 

2. Robert Borkowski 

3. Dominik Górecki 

4. Piotr Jakubczyk 

5. Andrzej Kępka 

6. Krzysztof Kołacz 

7. Zbigniew Koziński 

8. Wojciech Nowocień 

9. Sebastian Oziemski 

10. Piotr Piekarski 

11. Dariusz Rybak 

12. Marek Rybicki 

13. Leszek Słowiński 

14. Aneta Wróblewska 

15. Zenon Żebrowski 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powitał Radnych, Wójta i stwierdził quorum 

zdolne do podejmowania uchwał. 

 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) Powołanie Komisji Inwentaryzacyjnej d.s. komunalizacji mienia, 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk zaproponował kandydaturę Wojciecha 

Nowocienia na przewodniczącego komisji inwentaryzacyjnej, który wyraził zgodę. Pozostali 

członkowie komisji także wyrazili zgodę na udział w komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Powołanie Komisji Inwentaryzacyjnej d.s. komunalizacji mienia,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, 

Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Nowocień 

b) Zmiany w budżecie gminy Błędów na 2019 rok, 
 

Skarbnik Gminy Barbara Bińkiewicz powiedziała, że po Komisji Finansowej wprowadziła 

kwotę 5843,16 zł po stronie wydatków majątkowych i o taką kwotę zmniejszyła wydatki  

bieżące. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zmiany w budżecie gminy Błędów na 2019 rok,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Piotr 

Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon 

Żebrowski 

 

c) Zmiana w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Błędów na lata 2019-2033. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zmiana w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Błędów na lata 2019-2033..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Piotr 

Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon 

Żebrowski 

 

3. Sprawy różne. 

 

Lokator byłego domu nauczyciela w Błędowie Agnieszka Zielińska powiedziała, że 

mieszkańcy budynku po byłym domu nauczyciela w Błędowie planują wymienić dach na tym 

budynku. Lokatorzy którzy wykupili swoje lokale partycypują w kosztach remontu natomiast 

jeden lokal jest nie wykupiony przez p. Brzezińskiego którego właścicielem jest Gmina 

Błędów nie chce się dołożyć. Od stycznia nie mamy odpowiedzi dot. zgody i partycypacji w 

kosztach. Rozmawialiśmy z Kierownikiem ZOG i Sekretarzem Gminy. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że nikt z nim nie rozmawiał. Nie ma wpływu na 

zachowanie lokatora. 

Lokator byłego domu nauczyciela w Błędowie Agnieszka Zielińska powiedziała, że zrobiliśmy 

remont rur, elektryki, w tym roku wymieniliśmy drzwi zewnętrzne i ocieplenie klatki 

schodowej. Siedmiu lokatorów się dokłada a jeden się nie dokłada. 



Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że pierwsza rozmowa dopiero teraz. Niech zrobią dach 

na części. 

Lokator byłego domu nauczyciela w Błędowie Agnieszka Zielińska powiedziała, że p. 

Kierownik ZOG miała występować o środki do p. Wójta.  

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że jeśli będą środki to będziemy partycypować. Teraz 

nie jest w stanie odpowiedzieć. O niczym nie wie. Sprawy załatwia się droga formalną. 

Żadnego pisma nie ma. Nie odpowiada za p. Sekretarza czy innych pracowników. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk zapytał się, jaki jest koszt dachu. 

Lokator byłego domu nauczyciela w Błędowie Agnieszka Zielińska powiedziała, że  Koszt 

wkładu tego jednego lokalu wynosi 5200 zł, a cały dach brutto wyniesie 32 tys. zł. Składamy 

się proporcjonalnie do zajmowanego lokalu. 

Radny Wojciech Nowocień powiedział, że złożył podanie o przywrócenie na odcinku Wilków 

– Błędów komunikacji autobusowej. Nie ma żadnego połączenia. Jakie są plany? 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że były też inne pisma. Przekierował pismo do PKS w 

Grójcu, żeby jakieś linie funkcjonowały. Rozmawiał osobiście z Wicestarostą. Te kwestie 

będą rozważane po nowym roku. 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Błędów 

Piotr Jakubczyk 

  

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


